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论文简介

标题：C/EBPβ regulates delta-secretase expression and mediates pathogenesis in mouse models of Alzheimer’s disease
日期：2018年5月3日
单位与作者：
埃默里大学 Zhi-Hao Wang、Ke Gong、Keqiang Ye(通讯作者 音译 叶克强)
华中科技大学同济医学院 Jian-Zhi Wang(通讯作者 音译 王建枝)
首都医科大学宣武医院 Jianping Jia(通讯作者 音译 贾建平)
期刊：Nature Communications
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图像重复问题


#1 图6：图像之间意外重叠，应显示不同的实验条件。
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作者回应


作者 Zhihao Wang 回应：感谢您指出我们论文中的错误。我们对疏忽表示诚挚的歉意。由于作者在插图中图层位置的疏忽，图 6e 中代表 C/EBPβ 组和 C/EBPβ+HSF1 组的 AT8 染色图像无意中错位了。正确的图示如下。总体结果和结论不受这些改动的影响。
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基金支持：

· 美国国立卫生研究院RO1（NS02338；AG051538）对K.Y.的资助
· 国家自然科学基金对K.Y.和J.Z.W.的资助（编号81528007）
· P.F.J.的研究得到了美国国立卫生研究院、国家癌症研究所、癌症研究中心的校内研究计划的支持。
· 本研究得到了啮齿动物行为核心（RBC）的部分支持，该核心由埃默里大学医学院资助，是埃默里综合核心设施之一。
· 埃默里神经科学 NINDS 核心设施（P30NS055077）也提供了额外支持。
· 美国国立卫生研究院佐治亚临床与转化科学联盟（Georgia Clinical & Translational Science Alliance）也提供了进一步的支持，奖励号为 UL1TR002378。
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Fig. 6 Specificity of C/EBPp overexpression in accelerating AD-like pathogenesis. a, b AT8 and ATI00 IHC staining of Tau pathology in different

hippocampal regions. Overexpression of C/EBPp significantly escalated Tau hyperphosphorylation in 3xTg

ice. Data represent mean +s.e.m. of

12-18 sections from three mice in each group (*P<0.05, one-way ANOVAY). Scale bar, 100 um. € Overexpression of C/EBPa or HSF1 does ot escalate
delta-secretase and APP and Tau cleavage by delta-secretase. Hippocampal tissues from both control and virus injected 3xTg mice were analyzed by
immunoblotting. C/EBPf-induced active delta-secretase was not antagonized by the co-expression of HSFI, an unrelated transcription factor (n =4 mice
per group). d-g Immunostaining of A, AT8, ATI00, Iba-1, and NeuN in hippocampal CA1. h Quantifications of A, AT8, ATI00, Iba-1, and NeuN immuno-
reactivities represent mean £ s.e.m. of 12-18 sections from three mice in each group (*P < 0.05, one-way ANOVAY). Scale bar, 150 pm




image4.jpeg
d Control C/EBPB C/EBPq HSF1 C/EBPB+HSF1
Ver T P i 7 DT

-

T gy
7 o WEARR
AT : ¥ B ST
. . s k —

IHC: anti-A|

IHC: anti-AT8




